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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úri 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.)
OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Trócsányi László igazságügyi miniszter Úrhoz

,,Miért segít a fideszes bűnözőknek elkerülni a börtönt?"
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Debreceni Ítélőtábla áprilisban öt év letöltendő börtönbüntetésre ítélte hivatali vesztegetés
elfogadása miatt Balmazújváros volt polgármesterét Veres Margitot, aki azonban azóta sem
vonult be abörtönbe. A 24.hu információi szerint ez azért érdekes, mert az egykori városvezető
,,korábban arról kapott értesítést a Büntetés-végrehajtás Országos Parancsnokságától, hogy
június 27-én kell megkezdenie szabadságvesztésének letöltését".
A 24.hu megkereste a bíróságot és a válaszukból kiderült, hogy ,,Veres Margit - bár lehetősége
lett volna rá - nem kért halasztást a bíróságtól, ugyanakkor a törvényszék sem adott ki
elfogatóparancsot ellene. Azt is közölték, hogy az elítélt kegyelmi kérvényt adott be a
köztársasági elnökhöz. Ez önmagában nem halasztó hatályú a büntetés megkezdése
tekintetében, de ezzel párhuzamosan a volt polgármester kérhette, hogy az igazságügyi
miniszter rendelje el a büntetés végrehajtásának elhalasztását addig, amíg Áder János meghozza
döntését. Továbbá a Kúriától is kérhette az ítélet végrehajtásának felfüggesztését."
A Kúria megkeresésükre közölte, hogy ,,Veres Margit védője felülvizsgálati indítványt nyújtott
be, ám a legfelsőbb bíróság nem rendelkezett ajogerős ítélet végrehajtásának felfüggesztéséről.
Az Igazságügyi Minisztérium pedig annyit válaszolt: egyedi ügyekben a személyes adatok
védelmére tekintettel nem adnak tájékoztatást."
Mindebből úgy tűnik, hogy vélhetően az ön által vezetett igazságügyi tárca adott halasztást
Veres Margitnak, aki Tiba István fideszes országgyűlési képviselő, korábbi balmazújvárosi
polgármester mellett volt jegyző, amikor a terhére rótt bűncselekményt elkövette.



Az ügy mielőbbi tisztázása érdekében kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdéseimre:
Adott-e ön halasztást Veres Margit számára annak érdekében, hogy később
kelljen megkezdenie a bíróság által kirótt büntetését?

Milyen különleges okok indokolták, hogy Veres Margit számára halasztást
kért a kormány?

Az elmúlt négy évben hány esetben járt el hasonlóan és adott halasztást a
kormány a letöltendő büntetések későbbi megkezdéséhez?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018.július IG.
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